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Komt de railterminal bij Reeth, 
tussen Nijmegen en Elst, er als
nog? Wat betreft investeerders 
Andre Pluimers (Bolk Logistiek) 
en Willem van den Heuvel (Dert) 
is het antwoord 'ja'. ,,Alle seinen 
staan nog altijd op groen." 

Stephen Friedrichs 
Jesse Reith 

Valburg 

De komst van een railterminal bij 
Reeth, een groot station waar goe
deren van de vrachtwagen op de 
trein worden geladen en vice versa, 
is al jaren een verhit discussiepunt. 
Tot 31 december konden potentiele 
exploitanten zich inschrijven bij de 
provincie Gelderland. Dat is niet 
gebeurd, liet de provincie vorige 
week weten. Daarmee leek de 
komst van de baan. 

Maar het had niet veel gescheeld 
of er was wel een exploitant gevon
den. Een consortium bestaande uit 
vier grote partijen (Bolk Logistiek, 
Contargo, OostNL en Dert) wilde 
in het project stappen, maar zag 
daar op het laatste moment t6ch 
van af. 

Willem van den Heuvel van 
de investeringsmaatschappij Dert 
spreekt van een gemiste kans. ,,Half 
december hebben we de stekker er
uit getrokken. Orn de railterminal 
rendabel te maken, wilden wij ge
bruikmaken van een specifieke 
subsidie van de Europese Unie voor 
spoorterminals. Doordat de provin
cie de aanbesteding keer op keer 
heeft uitgesteld, konden wij niet op 
tijd zekerheid krijgen over de toe
kenning van deze subsidie. Die be
droeg zo'n 8 tot 10 miljoen euro." 

Deur blijft op een kier 
Teleurstellend, aldus Van den Heu
vel. ,,Maarvoorons blijft de deur op 
een kier. We staan nog altijd open 
voor een gesprek met de provincie. 
Alles is in gereedheid gebracht voor 
de railterminal, de vergunningen 
zijn allemaal toegekend. Daarnaast 
is er de afgelopen jaren enorm veel 
geld in voorbereidingen gestopt. 
Tenslotte zijn er veel milieuvoorde
len te behalen met een railterminal. 
Het zou zonde zijn om daar niets 
meer mee te doen." 

Ook Andre Pluimers, directeur 
van Bolk Logistiek, geeft de hoop 
nog niet op.,, Wij vinden dit project 
nog altijd belangrijk genoeg om 
door te laten gaan. Wat mij betreft 
blijven we dan ook in gesprek met 
de provincie. Maar daar moet na
tuurlijk wel de wil zijn om verder te 
gaan." 

Het provinciebestuur neemt tot 
komende dinsdag de tijd om een 
definitiefbesluit te nemen, laat een 
woordvoerder weten. 

Erzijnveel 
milieuvoordelen te 
behalen. Het zou 
zonde zijn daar niets 
meetedoen 
- Andre Pluimers, Bolk Logistiek 


